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Д.В. Антропов, А.О. Хлыстов, Р.А. Кириллов. ФОРМИРОВАНИЕ ИНФРАСТРУКТУРЫ 
ТУРИСТСКО-РЕКРЕАЦИОННЫХ ТЕРРИТОРИЙ В КОНТЕКСТЕ ПЛАНИРОВАНИЯ РАЗВИТИЯ 

РЕГИОНАЛЬНОГО ЗЕМЛЕПОЛЬЗОВАНИЯ
В статье рассмат ривается инфраструктура туристско-рекреационных территорий в контексте пла-
нирования землепользования. Исследованы вопросы включения исторических поселений в турист-
ско-рекреационные кластеры (ТРК), проблемы формирования и кадастрового учета объектов обе-
спечивающей инфраструктуры. Уточнены этапы подготовки и утверждения документации по пла-
нировке территории. Авторы предлагают рассматривать планирование исторического поселения, 
определение его границ, использование территорий и объектов исторического поселения в ТРК 
как взаимосвязанную систему.

ON THE ISSUE OF ENTERING INFORMATION ON LAND PLOTS WITHIN 
THE BOUNDARIES OF TOURIST CLUSTERS INTO THE UNIFIED STATE REGISTER 

OF REAL ESTATE

Dmitriy V. Antropov, candidate of economic sciences, associate professor of the department of real estate 
cadastre and land use of the State university of land use planning (Moscow)

Alexey O. Khlystov, general director of JSC «Center for innovative technologies of urban development» 
(Moscow)

Roman A. Kirillov, senior lecturer of the department of real estate cadastre and land use of the State uni-
versity of land use planning (Moscow)

The article                examines the infrastructure of tourist and recreational areas in the context of land use planning. 
The issues of inclusion of historical settlements in tourist and recreational clusters, problems of formation 
and cadastral registration of supporting infrastructure objects have been studied. The stages of preparation 
and approval of territory planning documentation have been clarified. The authors propose to consider the 
planning of a historical settlement, the definition of its boundaries, the use of territories and objects of a 
historical settlement in tourist and recreational clusters as an interconnected system.

Ключевые слова: туристско-рекреационный кластер, инфраструктура туристско-рекреационных 
территорий, обеспечивающая инфраструктура, учет объектов обеспечивающей инфраструктуры, 
планирование исторического поселения, зонирование территорий; tourist and recreational cluster, 
infrastructure of tourist and recreational territories, supporting infrastructure, accounting of supporting infra-
structure facilities, planning of a historical settlement, zoning of territories

К.Э. Билей. ГРУППИРОВКА ЗЕМЕЛЬНЫХ УЧАСТКОВ ПРИ ОПРЕДЕЛЕНИИ 
ВИДА ИХ ИСПОЛЬЗОВАНИЯ В ХОДЕ ГОСУДАРСТВЕННОЙ КАДАСТРОВОЙ ОЦЕНКИ

В статье рассмотрены особенности группировки земель с учетом отдельных положений Методи-
ческих указаний о государственной кадастровой оценке. Представлены результаты опроса со-
трудников бюджетных учреждений, подтверждающие различную интерпретацию кадастровыми 
оценщиками действующих норм законодательства при определении вида использования объектов 
недвижимости на основе вида их разрешенного использования и учета сведений о фактическом 
использовании. Предложены варианты устранения таких разночтений, которые целесообразно 
учитывать при внесении изменений в нормативные акты, касающиеся методического обеспечения 
государственной кадастровой оценки. 

GROUPING OF LAND PLOTS WHEN DETERMINING THE TYPE OF THEIR USE 
IN THE COURSE OF THE STATE CADASTRAL VALUATION

Karina E. Biley, candidate of technical scien ces, deputy head of the valuation department of the state 
budgetary institution «Cadastral valuation» (St. Petersburg)

The article examines the features of land grouping, taking into account certain provisions of the Meth-
odological Instructions on State Cadastral Valuation. The results of a survey of employees of budgetary 
institutions are presented, confirming the different interpretation by cadastral appraisers of the current 
legislation when determining the type of use of real estate based on the type of their permitted use and 
recording of information about actual use. Options for eliminating such discrepancies are proposed, which 
are advisable to take into account when making changes to regulations relating to methodological support 
for state cadastral valuation.

Ключевые слова: факти  ческое использование земельного участка, принцип максимизации стои-
мости, анализ будущего использования земель, кадастровая стоимость как инструмент управле-
ния земельными ресурсами, налогообложение земельных участков на базе кадастровой стоимо-
сти; actual use of a land plot, the principle of maximizing value, analysis of future land use, cadastral value 
as a tool for land management, taxation of land plots based on cadastral value
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Д.А. Созаева. СОВЕРШЕНСТВОВАНИЕ СИСТЕМЫ ОЦЕНКИ ЭФФЕКТИВНОСТИ 
ИМУЩЕСТВЕННЫХ ТОРГОВ В РОССИЙСКОЙ ФЕДЕРАЦИИ

Автор рассматривает проблемы оценки эффективности организации имущественных торгов по 
приватизации и аренде государственного и муниципального имущества (более 20 видов процедур) 
в Российской Федерации в условиях массовой цифровизация и автоматизации торгов. Предлагает 
свою систему критериев оценки эффективности и считает целесообразным утвердить ее на госу-
дарственном и муниципальном уровнях. 

IMPROVING THE SYSTEM FOR EVALUATING THE EFFECTIVENESS OF PROPERTY AUCTIONS 
IN THE RUSSIAN FEDERATION

Dzhamiliya A. Sozaeva, candidate of economic sciences, associate professor, associate professor of the 
Department of valuation activities and corporate finance, Synergy University, head of the department of 
educational programs of JSC «Unified electronic trading platform» (Moscow)

The author examines the problems of assessing the effectiveness of organizing property auctions for the 
privatization and lease of state and municipal property (more than 20 types of procedures) in the Russian 
Federation in the conditions of mass digitalization and automation of auctions. He proposes his own system 
of criteria for assessing effectiveness and considers it advisable to approve it at the state and municipal 
levels.

Ключевые слова: приватизация и аренда имущества, экономическая эффективность приватиза-
ции в России, скрытые потери при проведении приватизации, сопутствующие эффекты привати-
зации, цифровизация имущественных торгов, методика оценки эффективности имущественных 
торгов; privatization and rental of property, economic efficiency of privatization in Russia, hidden losses 
during privatization, associated effects of privatization, digitalization of property auctions, methodology for 
assessing the effectiveness of property auctions

Р.В. Балакин, А.А. Попов. КАДАСТРОВАЯ СТОИМОСТЬ КАК КЛЮЧЕВОЙ ФАКТОР РОСТА 
ПОСТУПЛЕНИЙ ПО НАЛОГУ НА ИМУЩЕСТВО ОРГАНИЗАЦИЙ

Авторами выполнен обзор литературы, посвященной вопросам использования факторного ана-
лиза в качестве инструмента исследования различных аспе  ктов налогообложения. Показано, что 
многие исследователи делают акцент на макроэкономические факторы. Представлена разрабо-
танная авторами мультипликативная модель динамики поступлений по налогу на имущество ор-
ганизаций, применение которой позволяет определить влияние кадастровой стоимости на рост 
потенциальных поступлений по указанному налогу. 

APPLICATION OF FACTOR ANALYSIS TO ESTIMATE THE IMPACT OF CADASTRAL VALUE ON 
CORPORATE PROPERTY TAX REVENUES

Rodion V. Balakin, Ph.D. in economics, senior researcher of the Tax policy center of the Financial re-
search institute of the Ministry of finance of the Russian Federation (Moscow)

Alexey A. Popov, head of the Center for the research of the effectiveness of public and municipal finance 
of the Financial research institute of the Ministry of finance of the Russian Federation (Moscow)

The authors carried out a review of the literature on the use of factor analysis as a tool for studying vari-
ous aspects of taxation. It is shown that many researchers focus their work on macroeconomic factors. 
The article develops the author’s multiplicative model of the dynamics of income from the property tax of 
organizations, which allows you to determine the role of cadastral value in the growth of potential income 
from the specified tax.

Ключевые слова: факторный анализ поступлений имущественных налогов, кадастровая стои-
мость как налоговая база по налогу на имущество организаций, эффективная налоговая ставка, 
региональные перечни облагаемых по кадастровой стоимости объектов; factor analysis of property 
tax revenues, cadastral value as a tax base for corporate property tax, effective tax rate, regional lists of 
objects subject to cadastral value

И.Н. Чекун. РАЗВИТИЕ ГОСУДАРСТВЕННОГО РЕГУЛИРОВАНИЯ КРИПТОВАЛЮТНОГО 
РЫНКА

Автором проанализированы подходы к регулированию криптовалютного рынка в ряде стран мира. 
Представ лена комплексная картина развития такого регулирования в динамике, выделены хро-
нологические периоды исторического развития этого процесса, агрегированы сложившиеся под-
ходы к регулированию и налогообложению отдельных институтов криптовалютного рынка, а также 
цифровых валют и их инструментов. Сделан прогноз в отношении дальнейшего развития государ-
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ственного регулирования рынка криптовалют.

CRYPTOCURRENCY MARKET REGULATION DEVELOPMENT

Igor N. Chekun, managing director at Xtrey Group (Moscow)

The author analyz es approaches to regulating the cryptocurrency market in a number of countries around 
the world. A comprehensive picture of the development of such regulation in dynamics is presented, chron-
ological periods of the historical development of this process are highlighted, and existing approaches to 
the regulation and taxation of individual institutions of the cryptocurrency market, as well as digital curren-
cies and their instruments, are aggregated. A forecast is made regarding the further development of gov-
ernment regulation of the cryptocurrency market.

Ключевые слова: развитие криптовалютного законодательства стран мира, хронология регули-
рования криптовалютного рынка, криптовалюта как платежное средство, налогообложение и ре-
гулирование криптовалютных инструментов, специальные государственные механизмы регулиро-
вания криптовалют, прогноз развития государственного регулирования криптовалют; development 
of crypto-currency legislation of the countries of the world, chronology of regulation of the crypto-currency 
market, taxation and regulation of crypto-currency instruments, special state mechanisms for regulating 
crypto-currencies, forecast for the development of state regulation of crypto-currencies

Н.Н. Башкирова, В.В. Понкратов. ОБЪЕКТЫ КУЛЬТУРНОГО НАСЛЕДИЯ В СИСТЕМЕ 
УПРАВЛЕНИЯ НАЛОГОВЫМИ РАСХОДАМИ БЮДЖЕТОВ

Статья посвящена вопросам применения льгот, предусмотренных российским налоговым законо-
дательством в отношении объектов культурного наследия. Авторами систематизированы льготы на 
указанные объекты, выявлены цели их предоставления. Проанализированы недостатки системы 
налоговой поддержки программ сохранения объектов культурного наследия и проблемы управле-
ния налоговыми расходами по соответствующим направлениям. Сделан вывод о необходимости 
повышения эффективности управления налоговыми расходами государства с учетом отраслевой 
специфики. Даны соответствующие предложения.

CULTURAL HERITAGE OBJECTS IN THE SYSTEM OF BUDGET TAX 
EXPENDITURES MANAGEMENT

Nadezhda N. Bashkirova, PhD in economics, associate professor, Higher school of state audit (faculty), 
Lomonosov Moscow state university, senior researcher of the Institute for research on socio-economic 
transformations and financial policy, Financial university under the Government of the Russian Federation 
(Moscow)

Vadim V. Ponkratov, PhD in economics, director of the Institute for research on socio-economic transfor-
mations and financial policy, Financial university under the Government of the Russian Federation (Mos-
cow)

The article is devoted to the application of benefits provided for by Russian tax legislation in relation to cul-
tural heritage sites. The authors systematized the benefits for these objects and identified the purposes for 
their provision. The shortcomings of the system of tax support for programs for the conservation of cultural 
heritage sites and the problems of managing tax expenditures in relevant areas are analyzed. A conclusion 
is made about the need to improve the efficiency of managing state tax expenditures, taking into account 
industry specifics. Relevant proposals are given.

Ключевые слова: налогообложение объектов культурного наследия, объемы налоговых расходов, 
государственная поддержка сохранения объектов культурного наследия, отраслевые особенности 
управления налоговыми расходами; taxation of cultural heritage objects, volumes of tax expenditures, 
state support for the preservation of cultural heritage objects, industry-specific features of tax expenditure 
management

О.Б. Виноградова, Ю.Р. Орлова. СПОРНЫЕ ВОПРОСЫ, СВЯЗАННЫЕ С ИЗМЕНЕНИЕМ ВИДА 
РАЗРЕШЕННОГО ИСПОЛЬЗОВАНИЯ ЗЕМЕЛЬ СЕЛЬХОЗНАЗНАЧЕНИЯ: ПРОБЛЕМЫ ТЕОРИИ 

И ПРАКТИКИ

Авторами рассматриваются основные проблемы, возникающие в процессе изменения вида разре-
шенного использования (ВРИ) земель сельхозназначения, на основе действующих положений зе-
мельного законодательства и анализа материалов судебной практики, сложившейся в различных 
субъектах Российской Федерации. В целях обеспечения правовой определенности и единообразия 
судебной практики обосновывается необходимость совершенствования существующего земельно-
го и гражданского законодательства и принятия специального нормативного акта, регламентирую-
щего порядок изменения ВРИ таких земель.



ИМУЩЕСТВЕННЫЕ ОТНОШЕНИЯ В РФ№ 12 (267) 2023

6 Подписка в любое время по минимальной цене +7 916 936 77 91, iovrf@mail.ru

CONTROVERSIAL ISSUES RELATED TO CHANGING THE TYPE OF PERMITTED USE IN 
RELATION TO AGRICULTURAL LAND: PROBLEMS OF THEORY AND PRACTICE

Olga B. Vinogradova, candidate of law, associate professor, associate professor of the department of 
public law of the Faculty of Real estate management and law of the State university of land management 
(Moscow)

Yulia R. Orlova, candidate of law, associate professor, associate professor of the Department of interna-
tional and public law of the Financial university under the Government of the Russian Federation (Moscow)

The authors examine the main problems that arise in the process of changing the type of permitted use of 
agricultural land, based on the current provisions of land legislation and analysis of materials from judicial 
practice that have developed in various constituent entities of the Russian Federation. In order to ensure 
legal certainty and uniformity of judicial practice, the need to improve existing land and civil legislation and 
adopt a special normative act regulating the procedure for changing the type of permitted use of such lands 
is substantiated.

Ключевые слова: изменение вида разрешенного использования земель сельскохозяйственного 
назначения, неиспользуемые земли сельхозназначения, отказ в изменении разрешенного исполь-
зования земельных участков, оборот земель сельхозназначения, правовой режим земель сельхоз-
назначения; change in the type of permitted use of agricultural land, unused agricultural land, refusal to 
change the permitted use of land, turnover of agricultural land, legal regime of agricultural land

Е.Ю. Чмыхало. КОМПЛЕКСНОЕ РАЗВИТИЕ ТЕРРИТОРИЙ НАСЕЛЕННЫХ ПУНКТОВ: 
ПРАВОВЫЕ МЕХАНИЗМЫ РЕАЛИЗАЦИИ

В статье рассматривается регулирование правовых отношений при комплексном развитии терри-
торий (КРТ) с точки зрения обеспечения эффективной реализации этого механизма. Автор про-
водит сравнительный анализ норм, ранее регулировавших отношения в сфере комплексного и 
устойчивого развития территорий, и действующих норм градостроительного законодательства, 
и приходит к выводу о том, что процессы КРТ тормозит недостаточно эффективное применение 
стимулирующих мер, предлагает оказывать государственную поддержку лицам, осуществляющим 
КРТ, в виде субсидий, предоставляемых в случаи строительства ими жилых домов и инфраструк-
турных объектов, передаваемых в государственную или муниципальную собственность.

INTEGRATED DEVELOPMENT OF THE TERRITORIES OF SETTLEMENTS: 
PROBLEMS OF LAW ENFORCEMENT

Elena Y. Chmihalo, сandidate of legal sciences, docent, associate professor, department of land and en-
vironmental law, Saratov State law academy (Saratov)

The article examines the regulation of legal relations during the integrated development of territories from 
the point of view of ensuring the effective implementation of this mechanism. The author conducts a com-
parative analysis of the norms that previously regulated relations in the field of integrated and sustainable 
development of territories, and the current norms of urban planning legislation, and comes to the conclu-
sion that the CRT processes are hampered by the insufficiently effective use of incentive measures, and 
proposes to provide state support to persons engaged in integrated development territories, in the form of 
subsidies provided in cases of their construction of residential buildings and infrastructure facilities trans-
ferred to state or municipal ownership.

Ключевые слова: механизмы реализации комплексного развития территорий, инвестиционный 
бюджетный кредит, инвестиционный налоговый вычет, торможение процессов КРТ; implementation 
of integrated development of territories, investment budget loan, investment tax deduction, inhibition of 
processes of integrated development of territories
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